

عرض حصري لأعضاء فريق **Orange** و عائلاتهم

يسر صالة الدكتوراه فالتينا للتجميل ان تقدم لكم عرضها الحصري التالي:

➤ صبغ الشعر بلون واحد + علاج SPA للشعر (بالإضافة إلى السشوار كهدية 30 - دينار)

➤ كيراتين أو بوتوكس أو بروتين (أي طول) (بالإضافة إلى تشذيب الأطراف وتقشير فروة الرأس كهدية 80 - دينار)

➤ منيكير + باديكير (لون جل شامل أي تصميم 40 = دينار)

➤ وصلات رموش (أي حجم) (بالإضافة إلى تحديد الحواجب كهدية 40 - دينار)

للمواعيد (0777044400 - واتساب، مكالمات) أو من خلال صفحتنا على الانستغرام dr_valentina_salon -

Exclusively offer for **Orange** team members and their families.

Dr. Valentina Beauty Lounge is pleased to offer you the following exclusive promotion:

➤ Hair color one tone + SPA treatment for hair (in addition to blow-dry as a bonus) - **30 JOD**

➤ Keratin or Botox or protein (Any length), (in addition to ends trimming and scalp peeling as a bonus) - **80 JOD**

➤ Manicure + pedicure (gel Color inclusive of any design) = **40 JOD**

➤ Lash extensions (any volume) (in addition to brow shaping as a bonus) - **40 JOD**

For appointments - 0777044400 (WhatsApp, calls) Or through Our Instagram page - dr_valentina_salon

Al-Badour Commercial Complex - second floor
Yathrib Street - Dabouq
Amman Jordan

telephone: +962777044400

مجمع البدور التجاري - الطابق الثاني
شارع يثريب - دابوق
عمان - الأردن

+962 777044400

هاتف: